
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2024. november 2 7-én tartott nyilvános üléséről

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Külön
köszöntötte az intézmények igazgatóit. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mivel
7 főből 7 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.
Módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi
pontokat és a bizottság üléséről készített jegyzőkönyvet Kovács Gusztáv bizottsági tag Írja alá
hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

100/2024. (XL27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a 2024.
november 27. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta cl:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . Tájékoztató a Békés városban működő középiskolák 2023/2024. tanévben végzett
munkájáról és a 2024/2025. tanév elindításáról
Előkészítette: Teleki-Szávai Krisztina tankerületi igazgató

Aléné Kucsera Andrea főigazgató
Palatinus Pál főigazgató
Durkóné Illés Bernadett igazgató
Várszegi Eva Margit főigazgató

2. Békés Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről szóló 5/2024. (II. 22.)
rendeletének módosítása
Előkészítette: Tárnok Lászlóné jegyző

Kovács Szilvia osztályvezető

3. Beszámoló Békés Város Önkormányzata és intézményei költségvetésének 2024. I-III.
negyedéves teljesítéséről
Előkészítette: Tárnok Lászlóné jegyző

Kovács Szilvia osztályvezető



4. A 2025. évi átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet megalkotása
Előkészítette: Kovács Szilvia osztályvezető

5 . A civil szervezetek költségvetési támogatásának rendjéről szóló 4/20 1 5 . (11.4.) rendelet
módosítása
Előkészítette: dr.Bocskay Arpád alj egyző

6. A sportról szóló 4/2022. (I. 28.) önkormányzati rendelet módosítása
Előkészítette: Polgár Zoltán alpolgármester,

dr. Bocskay Arpád aljegyző

7. A 7-es számú háziorvosi körzet vonatkozásában tartós helyettesítéshez hozzájárulás,
illetve a praxisjog megszerzése kapcsán előszerződés kötése
Előkészítette: Dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

8. Dr. Ifkovics István fogorvos feladat-ellátási szerződésének módosítása
Előkészítette: Dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

9. Szakorvosi rendelések szünetelése
Előkészítette: Kovarszki Judit Eszter igazgató

Szabóné dr. Vass Orsolya jogász

1 O. Köztemetés ellátása vonatkozásában vállalkozási szerződés megkötése
Előkészítette: dr. Szabó-Bimbó Mária igazgatási osztályvezető

1 1 . Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. I. félévi munkaterve
Előkészítette: Támok Lászlóné jegyző

dr. Bocskay Arpád aljegyző

12. Békés Város Önkormányzata és a Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás
szociális szolgáltatástervezési koncepciój ának elfogadása
Előkészítette: dr. Szabó-Bimbó Mária igazgatási osztályvezető

13. A Békési Férfi Kézilabda Kft. és a Békési Kézilabda Sport Kft. ügyvezetőjének
megválasztása
Előkészítette: dr. Bocskay Arpád alj egyző

14. A Békés, Csabai u. 30. szám alatti ingatlan hasznosítása
Előkészítette: Dr. Bocskay Arpád aljegyző,

Nánási Zsolt osztályvezető, Gazdasági Osztály

15. Bejelentések

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Kovács Gusztáv bizottsági tagot választja meg.

Napirend tárya: Tájékoztató a Békés városban működő középiskolák 2023/2024. tanévben
végzett munkájáról és a 2024/2025. tanév elindításáról
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Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés]) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte az intézmények vezetőit és megköszönte a nagyon
részletes munkájukat. Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?

Aléné Kucsera Andrea főigazgató: Megköszönte a meghívást. Két részből áll az intézményük,
készségfejlesztő iskolából, ami az értelmileg meghatározott gyerekeknek az iskolája és a
tanulásban akadályozott gyerekeknek a szakiskolájából. Az utóbbi időben volt egy nyílt nap az
iskolában és 27 fő külsős fiatal érdeklődő megjelent az intézményükben. Akár országos szinten
is érkezhetnek hozzájuk a gyerekek. Voltak a kollégiumban is és mindenkinek pozitív volt a
benyomása.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Széles körű rálátást kaptak az EGYMI-re. Az utnkövetést
csinálj ák a középiskolások tekintetében?

Aléné Kucsera Andrea főigazgató: Nem tudják, mert amikor kikerülnek a diákok az
intézményből, akkor nincs információjuk, mert a diák nem iratkozott be sehova. Telefonon nem
tudják elérni az egyéneket és így sajnos nem tudnak sehogy kapcsolatba kerülni velük.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Aki szakmát sajátít el és tudják róla, hogy elszeretne helyezkedni
dolgozni, akkor azoknak sikerül a munkakeresés?

Aléné Kucsera Andrea főigazgató: Tavaly három végzős pékjük volt, akik Békéscsabán
dolgoznak, de zömében nem tudják utánkövetni a fiatalokat. Most van egy olyan nagy álmuk,
hogy legyen egy szociális foglalkoztató. Nagyon aktív a Madzagfalvi EGYMI Lurkóiért
Alapítvány. Ennek keretében megpróbálják elindítani a fejlesztő oktatást az iskolában, a
szőnyegszövős szakmákat és az agyagos diákok gyönyörű munkájukkal közel 300 ezer forintos
bevételre tettek szert az alapítvány számára. Ennek lenne keletje és így az enyhén és a
közepesen értelmi fogyatékos gyerekeknek is tudnak munkát biztosítani az alapítványon
keresztül.

Mucsi András bizottsági elnök: Célja, hogy a köznevelési intézményekkel jó kapcsolatban
legyenek egymással. Megköszönte főigazgató asszonynak, hogy hívták Oket. Halotta, hogy
lesz Adventi karácsonyi program is és nagyon készülnek a gyerekek.

Aléné Kucsera Andrea főigazgató: Sok szeretettel várnak mindenkit, december 10-én a
Kulturális Központba a karácsonyi gála műsorukra. Mindig egy szép rendezvény, amire nagyon
büszkék.

Barna Zoltán bizottsági tag: A Reményhír intézményről mondott el néhány gondolatot. Az
iskola beszámolóban röviden a lényeg szerepelt és így is bőven elegendő volt és informatív is
egyben. Kitűnt az, hogy a pedagógia fejlesztése érdekében szép számmal vettek részt. Probléma
a magas hiányzási statisztika, ami pár diák közreműködésével szokott megtörténni. Javultak a
tanulmányi eredmények és az osztályátlagok a 3,5 feletti eredményt mutattak. Erdekes, hogy a
covid utáni időszakban kettes volt a tanulmányi átlag az osztályoknak.
Nagy célnak tekintik a motiváció fenntartását a középiskolában is és fontosnak tartják, a tudás
mellett az érzelmi intelligenciát, a kapcsolati formákat, a fejlesztéseket illetve a szülőkkel való
bizalmi kapcsolatoknak a kialakítását.
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Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: A SZKIRG intézményéről szóló anyagot nagyon
alaposan áttekintette. Köszönettel tartozik, hiszen az elvégzett pedagógiai munka értékelését
összegezte az anyagban, illetve a 2024/2025 tanévindításával kapcsolatban szárnadatokat
bocsátottak rendelkezésükre. Aminek nagyon örül, hogy nagyon sok szép eredményt lát és
tudja, hogy minden oktatás-nevelési intézményben a 2023/2024. tanévben összetett és
kihívásokkal teli év volt, hiszen öt féle kerettantervi ajánlásból kellett dolgozni, ahhoz
kapcsolódó egyedi óraszámot, programtervek voltak jellemzők. Ezt korábbi
intézményvezetőként O is látta és ezzel meg kellett küzdeni. Uj pedagógus is érkezett az
intézménybe és óraadó pedagógusokkal is a hiányzó szakokat feltöltötték, a szakos ellátottság
majdnem maximális. Nehézséget okoz a vándorlás a kollégáknak a központi épületből, a és a
nagyon kevés szabadidőt is megnehezíti ez. A tárgyi feltételeiknek a fejlesztését, tantermek
felújítását, lépcsőház kifestést, digitális eszközök fejlesztését az online mérések, ami nagy
jelentőséggel bír. Ezeket az eszközök nagyon intenzíven igénybe vannak véve és ezek a tanórák
rovására is mehet. Ezek megoldandó feladatok. A létszámadatokat is áttekintette és látja, hogy
a középiskolai tanulók létszáma az elmúlt években szépen stabilizálódott, nagyon szép
statisztikát kaptak ezzel kapcsolatban és ennek nagyon örült, mert szépen megnövelte az iskola
létszámát. A fejlesztésben a Református Egységes Gyógypedagógiai módszertani intézmény
szakembereit veszik igénybe és nagyban segíti a pedagógusok munkáját. Kiolvasható az
anyagból, hogy szép érettségi eredményeik vannak, illetve előrehozott érettségiket is hoznak a
diákok. Kiemelte a közösségfejlesztést, a közös kirándulásokat, szakköröket, hit-életi
alkalmakat. Nagyon sokan mennek tőlük a színházba, ami nagyon jól segíti a gyerekek
kulturális életét.
Az egészséges életmód, szintén egy kiemelt terület volt, a beiskolázásra nagyon komoly gondot
fordítanak. További sok sikert és jó munkát kívánt minden igazgatónak, pedagógusnak.

Mucsi András bizottsági elnök: A MEZGÉ intézménynek a munkásságáról beszélt.
Köszöntötte Nagyné Benkő Agnest és Szűcs Katalin kolléganőt. Nagyon informatív anyagot
kaptak és kimerítő a tartalma. Ez az iskola speciális oktatást is nyújt és többek között ezért is
nagyon fontos a város számára ez az intézmény. A felnőtt képzés nagyon szépen halad, bár a
szakképzési törvény változása miatt kicsit át kellett az egészet szervezni. Nem tudta, hogy ennyi
partnereik vannak és ekkora hálózati rendszerük van kiépítve. A mezőgazdasági súlypont
továbbiakban is megvan, emellett innovatív az intézmény és Új szakmák is megjelennek.
Nagyon tetszik az utánkövetés, amit Google táblázattal szemléltettek, ami a 45. oldaltól van.
Nagyon érdekelné, hogy hogy lehet utánkövetni a diákokat. Kaptak egy 4-5 oldalas kérdőívet
amit a Google segítségével lehet használni. A létszám adatokból az látszik, hogy stabil. Ami
nagyon fontos, az a cigány tanulóknak az integrációja, a helyzetüknek a rendezése és alapvetően
a cigányság helyzetének a rendezése az oktatásban van. Szépen teljesítenek a cigány tanulók
több iskolában is és ez egy társadalmi kihívás, mindenképpen szurkolnak ezeknek az
intézményeknek és amivel tudják támogatják. Tanácsnok asszony fele az a kérése, hogy meg
kellene nézni, hogy a tavalyi évben végzett tanulók, hova mentek továbbtanulni, kérte, hogy
nézze meg egy statisztikai táblázat alapján, hogy milyen irányba mennek tovább a fiatalok.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Megtesz mindent a dolog érdekében.

Mucsi András bizottsági elnök: Az EGYMI-ben mi a tapasztalat?

Aléné Kucsera Andrea főigazgató: 99%-ban maradnak a gyerekek továbbra is az
intézményben továbbtanulni. Páran mennek Békéscsabára vagy próbálkoznak a MEZGE-vel
de utána visszamennek, mert rájönnek, hogy mégsem nekik való.
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Mucsi András bizottsági elnök: Az EGYMI azért speciális, mert az általános iskolában is
rengetegen vannak, akik lakásotthonosok, vagy vidékről járnak be napi szinten.

Aléné Kucsera Andrea főigazgató: Tizennyolc évesen onnan is kikerülnek és lógnak a
levegőbe, mert bizonytalanok a továbbtanulásban. Ezért nagyon nehéz az utánkövetés, aki már
középiskolából ballag el, de nyolcadikosok 99% náluk marad.

Mucsi András bizottsági elnök: Nagy vágya a békési oktatásnak a történetének a megírása. Jó
lenne, ha a békési gyerekekről lenne egy számadat, hogy hova metmek továbbtanulni.

Kálmán Tibor polgármester: Megköszönte a diáknapon a részvételt, minden iskolának.
Megköszönte az együttdolgozást, amiben segítettek nekik, mert nagyon nagy segítség volt az
utolsó pillanatban is összerakni minden intézmény részéről.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsájza

101/2024. (XL27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Tájékoztató a
Békés Városban működő középiskolák 2023/2024. tanévben végzett munkájáról és a
2024/2025. tanév elindításáról” szóló előterjesztést, és a tájékoztatókat az előterjesztés
melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tár2ya: Békés Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről szóló 5/2024. (II.
22.) rendeletének módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Megköszönte Jegyző asszony és Kovács Szilvia osztályvezető
munkáját. Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a rendelet-
tervezet.

Szavazás előtt megállapította hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 7fő
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- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

102/2024. (XL2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága
elfogadásrajavasolja az 5/2024. (II. 22.) rendelet módosítását.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tárya: Beszámoló Békés Város Önkormányzata és intézményei költségvetésének
2024. I-III. negyedéves teljesítéséről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot.
Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

103/2024. (XI.2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat 2024. év I-III.
negyedévi költségvetésének teljesítéséről szóló beszámolót az előterjesztésben és a
határozat mellékletében foglaltak szerint fogadja el.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tárya: A 2025. évi átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet megalkotása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzó’könyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponUa alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a rendelet-
tervezetet.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő
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- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

104/2024. (XL27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága a
2025. évi átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet megalkotásáról szóló önkorniányzati
rendelet- tervezet elfogadását j avasolj a a Képviselő- testületnek.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azomal

Napirend tár2ya: A civil szervezetek költségvetési támogatásának rendjéről szóló 4/2015.
(11.4.) rendelet módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzó’könyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a rendelet-
tervezetet.
Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma: 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

105/2024. (XL2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága a civil
szervezetek költségvetési támogatásának rendjéről szóló 4/2015. (11.4.) rendelet
módosításáról
szóló rendelet- tervezet elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tárya: A sportról szóló 4/2022. (I. 28.) önkormányzati rendelet módosítása

Írásos elberjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Megköszönte Alpolgármester Úr munkáját.
Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz? Hozzászólás, kérdés, észrevétel,
módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 7fő

Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:
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Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

106/2024. (XL2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága a
sportról szóló 4/2022. (I. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati
rendelet rendelet- tervezet elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azommi

Napirend tárya: A 7-es számú háziorvosi körzet vonatkozásában tartós helyettesítéshez
hozzájárulás, illetve a praxisjog megszerzése kapcsán előszerződés kötése

Írásos előterjesztés csatolva ajegj’zóiönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

107/2024. (XL2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolj a a Képviselő- testületnek.

1. A Dr. BERCZI Egészségügyi Szolgáltató Bt. (székhely: 5630 Békés, Fábián u. 4.,
adószám: 20870032-1-04,’cégjegyzék szám: 04 06 004523, képviseli: Dr. Pap Imre
Viktor) és Dr. Józsa Csaba háziorvos (pecsétszám: 55334) között 2024. november
hó 1. napján „megbízási szerződés háziorvosi szolgálat tartós helyettesítésére”
tárgyában létrejött megállapodás alapján Békés Város Önkormányzata Képviselő-
testülete a Dr. Berczj Egészségügyi Szolgáltató Bt-.vel 2012. december hó 21.
napján kötött, 2022. április hó 29. napján és 2023. augusztus hó 24. napján
módosított feladat-ellátási szerződést a határozat 1. melléklete szerinti
tartalommal módosítja.

2. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a határozat 2. melléklete szerinti
tartalommal, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi tevékenységről szóló
4/2000. (11.25.) EüM rendelet (a továbbiakban: EüM rendelet) 11. (8) bekezdés
szerinti társadalombiztosítási ismeretek vizsga megszerzésének igazolását
követően előszerződést köt Dr. Pap Imre Viktorral (orvosi pecsétszám: 75401) a
Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi alapellátás
körzeteinek megállapításáról szóló 10/2022. (IV.29.) önkormányzati rendelete 1.
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melléklet 7. táblázat szerint meghatározott 7. számú felnőtt háziorvosi körzet
háziorvosi feladatainak ellátásáról.

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pont szerinti feladat-
ellátási szerződést módosító megállapodás és a 2. pont szerinti előszerződés
aláírására.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tárya: Dr. Ifkovics István fogorvos feladat-ellátási szerződésének módosítása

Írásos e1óerjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Doktor Úr kéri, hogy a rendelési időn lehessen módosítani.
Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz? Hozzászólás, kérdés, észrevétel,
módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

108/2024. (XL27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolj a a Képviselő- testületnek.

1. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a rendelési idó’ megváltozása
miatt - a határozat 1. számú melléklete szerint hozzájárul a Dr. Ifkovics István
egyéni vállalkozó fogorvossal kötött feladat-ellátási szerződés módosításához.

2. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a
szerződés aláírására.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tárgya: Szakorvosi rendelések szünetelése

Írásos elóerjesztés csatolva ajegyzó’könyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponija alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: December 24. napjától december 3 1 . napjáig a szakrendelések
szünetelnek és az SBO-n lehet a sürgősségi eseteket kezelni, valamint az uszoda is ugyanekkor
zárva tart. Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
j avaslatot.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fő
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- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

109/2024. (XL27.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a
Békési Gyógyászati Központ és Gyógyfürdő a szakorvosok és a szakdolgozók téli
szabadsága alatt (2024. december 24-31.) a határozat melléklete szerint szünetelteti
a szakrendeléseket.

2. A betegek sürgős szakorvosi ellátása a szabadságok ideje alatt a Békés Vármegyei
Központi Kórház Dr. Réthy Pál Tagkórházának Sürgősségi Betegellátó Osztályán
történik.

3. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a
Békési Gyógyászati Központ és Gyógyfürdő, valamint az uszoda 2024. december
24. és 2024. december 31. napja között zárva tartson.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Kovarszki Judit Eszter igazgató a lakosság felé történő tájékoztatásért, illetve az
engedélyező egészségügyi államigazgatási szervnek határidőben történő bejelentésért

Napirend tárya: Köztemetés ellátása vonatkozásában vállalkozási szerződés megkötése

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés]) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot.

Szavazás előtt megál1apította hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsájza

110/2024. (XL2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 évre, a 2025. január 1-től
2025. december 31-ig terjedő időszakra vállalkozási szerződést köt a Pentium Dual
Kft.-vel (székhely: 5630 Békés, Szarvasi u. 27., képviselő: Kürti István ügyvezető),



köztemetési feladatok ellátására, temetésenként bruttó 1 80.000, -Ft-os villalkozói
díj meghatározása mellett.

2. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza
polgármesterét, hogy a határozat mellékletét képező vállalkozási szerződést
aláírja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tár2ya: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. I. félévi
munkaterve

Írásos elóerjesztés csatolva ajegyzbitiinyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja tilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Az informális munkalátogatások, azok úgy lennéüek, hogy
januárban mennének a Polgárőrséghez látogatásra, a Békés Drén Kft.-hez mennének. Illetve
van javaslat a csokigyár meglátogatására is és a Szent Lázár Alapítvány részéről is van
meghívásuk, majd a református egyház kollégiumát is megnéznék.
Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

111/2024. (XI.2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2025. I. félévi munkatervét a határozat
melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tárya: Békés Város Önkormányzata és a Békési Kistérségi Intézményfenntartó
Társulás szociális szolgáltatástervezési koncepciój ának elfogadása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponija alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?
Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot.
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Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

112/2024. (XI.2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Békés Város Önkormányzata és a
Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás 2025-2029. évre készített Szociális
Szolgáltatástervezési Koncepcióját Békés Város Önkormányzata vonatkozásában
elfogadja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tár2ya: A Békési Férfi Kézilabda Kft. és a Békési Kézilabda Sport Kft.
ügyvezetőj ének megválasztása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Látja az ügyvezető úr munkáját és gratulált az
utóbbi sikereihez. Nagy örömmel követi a versenyeket, kézilabda meccseket is figyelemmel
kíséri férjével együtt. A továbbiakban is nagyon jó munkát és sok sikert kívánt a stábnak és
Nagy Richárd ügyvezetőnek.

Mucsi András bizottsági elnök: Végzett az ismerősei körében egy közvélemény kutatást és a
legtöbben a kézilabdás naptárat szokták kirakni a háztartásokban.
További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a
határozati javaslatot.

Szavazás eló’tt megállapította hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

113/2024. (XL2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Békési Férfi
Kézilabda Kft. döntéshozó szerve úgy határoz, hogy a Polgári Törvénykönyvről
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szóló 2013. évi V. törvény (továbbiakban: Ptk.) 3:21. (3) bekezdése alapján 2024.
december 1. napjától 2029. november 30. napjáig terjedő, határozott 5 éves
időtartamra a Békési Férfi Kézilabda Kft. ügyvezetőjének választja Nagy Richárd
(születési ideje: 1992. 05. 17.; anyja neve: Rácz Erika) 5630 Békés,
Malomasszonykert utca. 11. szám alatti lakost. A Képviselő-testület az ügyvezető
havi munkabérét bruttó 690.000, -Ft-ban állapítja meg.

2. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Békési Kézilabda
Sport Kit. döntéshozó szerve úgy határoz, hogy a Polgári Törvénykönyvről szóló
2013. évi V. törvény (továbbiakban: Ptk.) 3:21. (3) bekezdése alapján 2024.
december 1. napjától 2029. november 30. napjáig terjedő, határozott 5 éves
időtartamra a Békési Kézilabda Sport Kit. ügyvezetőjének választja Nagy Richárd
(születési ideje: 1992. 05. 17.; anyja neve: Rácz Erika) 5630 Békés,
Malomasszonykert utca. 11. szám alatti lakost. A Képviselő-testület az ügyvezető
megbizási díját havi bruttó 50.000, -Ft-ban állapítja meg.

3. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza polgárniesterét a
Békési Férfi Kézilabda Kft. és a Békési Kézilabda Sport Kit. létesítő okiratával
kapcsolatos, és az egyéb szükséges jognyilatkozatok, intézkedések megtételére,
valamint az ügyvezető munkaügyi dokumentumainak aláírására.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

Napirend tárya: A Békés, Csabai u. 30. szám alatti ingatlan hasznosítása

Írásos e1óerjesztés csatolva ajegyzó’könyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Kérdezte, hogy van —e bármilyen kiegészítés az anyaghoz?

Kálmán Tibor polgármester: Mindenki kapni fog meghívót. December 2-án, 1 7 órai kezdettel
Békés Kosámak nyitó rendezvénye lesz, aki teheti az vegyen részt ezen az alkalmon.
Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő.

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

114/2024. (XL2 7.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő - testületének Humán és Szociális Bizottsága az alábbi
határozat elfogadásátjavasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közte és a Békési Civil Szervezetek
Egyesülete (székhely: 5630 Békés, Hőzső utca 4., adószám: 18381102-1-04, képviseli:
Kovács András elnök) között, az 5630 Békés, Csabai u. 30. szám alatti ingatlan
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vonatkozásában, 2023. január 1. napjától 2024. december 31. napjáig tartó határozottidőre létrejött, kedvezményes bérleti szerződést 2024. december 31. napjával közösmegegyezéssel megszünteti.

1. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy azÖnkormányzat kizárólagos tulajdonát képező 5630 Békés, 3422 helyrajzi számonnyilvántartott, természetben az 5630 Békés, Csabai u. 30. szám alatti ingatlan
vonatkozásában a Békés Turisztikai és Szolgáltató Kft.-vel 2025. január 1. napjátólhatározott idejű, 5 évre szóló megbízási szerződést köt, amely alapján megbízza aBékés Turisztikai és Szolgáltató Kft.-t az ingatlan teljes körű üzemeltetésével. Amegbízási szerződés a Ptk. 6:280. -a alapján ingyenes, a tárgyi ingatlan
vonatkozásában a hasznok szedésének joga, és a költségek viselésének terhe a BékésTurisztikai és Szolgáltató Kft.-t illeti, illetve terheli.

2. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét,
hogy a határozat mellékletét képező megbízási szerződést aláírja.

Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
Határidő: intézkedésre azonnal

3. Bejelentés

Mucsi András bizottsági elnök: Szeretettel ajánlotta a kalendárium átadót. További napirendipont, bejelentés nem volt, így az ülést befejezettnek nyilvánította.

K.m.f.

Mucsi András Kovács Gusztáv
bizottsági elnök jkv. hitelesítő
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